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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan fordulhatott elő, hogy a hatóság kiadta az 
iváncsai akkumulátorgyár környezethasználati engedélyét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban megjelent hírek szerint a Fejér Vármegyei Kormányhivatal kiadta a környezethasználati
engedélyt a dél-koreai SK On Hungary iváncsai akkumulátorgyárának indításához.

Arról az üzemről van szó, ahol korábban több tucat dolgozó lett rosszul, feltételezhetően a levegőbe
kerülő  vegyianyagok  miatt.  Ebben  az  ügyben  az  illetékes  hatóság  le  is  folytatta  a  szükséges
vizsgálatokat és megállapították, hogy a helyszínen veszélyes anyagokat, keverékeket tároltak, az
ezekkel  kapcsolatos  tevékenységet  azonban  a  vállalat  előzetesen  nem jelentette  be.  Mivel  több
munkavédelmi hiányosságot is találtak az üzemben, ezért a Kormányhivatal végül közel 14 millió
forintos bírságot szabott ki.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Hogyan fordulhatott elő, hogy azt követően, hogy ilyen súlyos hiányosságokat találtak a 
szakemberek a helyszínen, a szóban forgó üzem mégis könnyedén megkapta az illetékes 
hatóságtól a környezethasználati engedélyt?

• Miniszter úr nem tartja aggályosnak, hogy a súlyos kihágások, valamint a dolgozók 
veszélyeztetése ellenére az üzem megkapta az említett engedélyt?

• Mi a garancia arra, hogy a jövőben a gyár működése során nem fogja károsítani sem a 
dolgozók, sem a közelben élők egészségét?

Válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


